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Dagens lovverk 

 Foreldet allerede da det ble vedtatt 

 

 Papirsentrert – digitale løsninger er knapt berørt 

 

 For detaljert: hvor skal man stemple? Hva slags 

papirkvalitet er godkjent? 
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Tiltak: 

 Norsk Arkivråd har jevnlig «mast på» 

Kulturdepartementet for å få en revisjon 

 

 God drahjelp av LLP, KS og Arkivverket  

 

 Møte i mai og august i år ang behovet for revisjon 
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Våre innspill 

 «Vernelov» i stedet for en lov som sikrer god 

arkivdanning 

 

 Journalføringsplikten må tydeliggjøres 

 

 Må få inn bredden – verden er mer enn tradisjonell 

saksbehandling i et departement eller direktorat 
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 Dagens utfordringer er ikke berørt: 

 

 Skytjenester 

 

 Mobile løsninger 

 

 Fagsystemer 

 

 Nye organisasjonsmodeller 

 

 Samhandlingsrom  
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Andre innspill 

 Internkontroll 

 

 Ansvar for forvaltning  av loven – fra KUD til KMD? 

 

 Gjennomgå koblingene til andre lover 
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Respons fra KUD 

 Det er ikke satt i gang revisjonsarbeid, men en 

kartlegging av behovet for revisjon 

 

 Våre innspill er «hørt og forstått» 

 

 Behovet for revisjon må forankres på politisk nivå 
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Status nå: 

 

«Dagens forskrift om offentlige arkiv ble 

fastsatt i 1998. Departementet har igangsatt 

kartlegging av behovet for endringer i 

arkivregelverket. Målet er å bedre 

arkivprosessene gjennom forenkling og 

fornyelse.» 
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Hva gjør NA? 

 Vi har tatt opp saken i budsjetthøringene både hos 

Familie- og kulturkomiteen og Kommunal- og 

forvaltingskomiteen 

 

 Vi vil involvere våre medlemmer så snart det er 

hensiktsmessig 

 

 Vi vil fortsette å mase! 
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